
X. zasedání ZMČ Brno-Řečkovice a Mokrá Hora,
konané dne 20. 06. 2024

Věc: Rezidentní parkování v MČ Brno-Řečkovice a Mokrá Hora

Zpráva obsahuje:
— návrh usnesení
— průvodní sdělení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městské části Brno-Rečkovice

varianta A)
souhlasí se zapojením MC do celoměstského

a Mokrá Hora

systému rezidentního parkování v městě Brně

ukládá
starostovi MC Brno-Rečkovice a Mokrá Hora Mgr. Bc. Marku Viskotovi sdělit usnesení ZMC
Odboru dopravy Magistrátu města Brna

úkol Č. X1241
termín: ihned
odpovídá: starosta MC

varianta B)
nesouhlasí se zapojením MC do celoměstského systému rezidentního parkování v městě Brně

ukládá
starostovi MC Bmo-Rečkovice a Mokrá Hora Mgr. Bc. Marku Viskotovi
Odboru dopravy Magistrátu města Brna

úkol Č. X/24/
termín: ihned
odpovídá: starosta MČ

sdělit usnesení ZMČ

‚ ‘ ‚‘1Zprávu zpracovala: Mgr. Simona Lederová, tajemnice UMC.

Zprávu předkládá: Rada MČ (

V Brně dne: 12. 6. 2024



Průvodní sdělení

Rada MČ Brno — Řečkovice a Mokrá Hora schválila na své 25. schůzi dne 26.3.2024 uspořádání
ankety s názvem „Rezidentní parkování v MC Brno-Rečkovice a Mokrá Hora“ ve dnech 7. a
8.6.2024 (souběžně s volbami do Evropského parlamentu) za účelem reprezentativního
průzkumu mezi občany MC s cílem zjistit jejich zájem o zapojení MČ Brno-Řečkovice a Mokrá
Hora do celoměstského systému rezidentního parkování v městě Brně.

Komise pro vyhodnocení výsledků ankety ve složení:
1. člen — Ing. Filip Hrůza, PhD., 3.místostarosta MČ
2. člen — Dana Filipi, 1 .místostarostka MC
3. člen — Mgr. Simona Lederová, tajemnice UMC

provedla vyhodnocení ankety v pondělí 10.6.2024.

Ankety se zúčastnilo celkem 2002 občanů, přičem 788 (39,4 %) souhlasilo se zapojením do
celoměstského systému rezidentního parkování, 1210 (60,6%) občanů nesouhlasilo se
zapojením do celoměstského systému rezidentního parkování v městě Brně a 4 hlasy byly
neplatné.

Rada MČ Brno-Řečkovice a Mokrá Hora na své 28.schůzi dne 11.6.2024:
— vzala na vědomí výsledky ankety „Rezidentní parkování v MČ Brno-Řečkovice a Mokrá
Hora“
— nepřijala usnesení v otázce zapojení MČ do celoměstského systému rezidentního
parkování


